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Abstract (en)
Apparatus for recording prints made by a thermal transfer printer, comprising a transfer film (6) coming from a roll (7) and picked up by a drum (8),
the roll (7) and the drum (8) being arranged within a cassette (9), a sidewall (10A) of which comprises an offset (11) defining a printing zone, in
which apparatus the cassette (9) comprises a reading window (12) different from the printing zone (11), guides (13, 14, 15, 16, 17, 18) intended for
imparting to the transfer film (6) a route such that the transfer film (6) passes between the roll (7) and the drum (8), and a support (20) for a contrast
surface. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dispositif d'enregistrement des impressions réalisées par une imprimante thermique par transfert comportant un film transfert (6) issu d'un rouleau
(7) et recueilli par un tambour (8), le rouleau (7) et le tambour (8) étant disposés a l'intérieur d'une cassette (9) dont une paroi latérale (10A)
comporte un décrochement (11) définissant une zone d'impression, dans lequel la cassette (9) comporte une fenétre de lecture (12) différente de la
zone d'impression (11), des guides (13,14,15,16,17,18) destinés a imposer au film transfert (6) un cheminement tel que le film transfert (6) passe
entre le rouleau (7) et le tambour (8), et un support (20) pour une surface de contraste. <IMAGE>
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